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Zápisnica
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach

konaného dňa 18.06.2025

Cas konania:

Prítomní:

začiatok-17:00hod.
ukončenie - 19:55 hod.
podľa prezenčnej listiny

K 1) Otvorenie

JUDr:..GabrielBodn.áI''5toro'yto obcel otvoril zasadnutie a privítal prítoimých. Skonštatoval, že

na zaciatku rokovania je prítomných 8 poslancov, nepntomný Í poslanec - Ing. Miroslav
Pajerchin. OcZje uznášania schopné.

K2) Schvalenie návrhu programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba
návrhovej komisie

JUDr. Gabriel Bodnár

- predložil návrh programu zasadnutia OcZ, požiadal prítomných o pripomienky k predloženému
návrhu. Zo strany poslancov neboli predložené návrhy na zmenu programu.
Hlasovanie za návrh:

za: 8 - J. Balogh, Š.Franko, P. Hutník, J. Kuzmík, F. Lizák, A. Marusáková, C. Nemec, Ľ. Šoltís
proti: O
zdržal sa: O

nepritomny pri hlasovaní: 1 - M. Pajerchin
OcZ schválilo program zasadnutia uvedený v pozváiike.

- navrhol zapisovateľku: Mgr. Mária Hudáková
overovateľov zápísnice: Stefan Franko, Ing. Peter Hutmk
Hlasovanie za návrh:

za: 8-J. Balogh, Š.Franko, P. Hutník, J. Kuzmík, F. Lizák, A. Marušáková. C. Nemec, Ľ. Soltís
protí: O
zdržalsa: O

neprítomny pri hlasovaní: 1 -M. Pajerchin
OcZ schválilo zapisovateľku a overovateľov zápisnice.

- predložil návrh na voľbu clenov návrhovej komisie v zložem: Ľubomír Šoltís, Jaroslav Kuzmík
Hlasovanie za návrh:

za: 8 - J. Balogh, Š.Franko, P. Hutník, J. Kuzmík, F. Lizák, A. Marušáková, C. Nemec, Ľ. Šoltis
protí: O
zdržalsa: O

neprítomný pri hlasovaní: 1 -M. Pajerchin
OcZ zvolilo členov návrhovej komisie.

K 3) Odpovede na interpelácie poslancov z predchádzajúcich zasadnutí OcZ

JUDr. Gabriel Bodnár odpovedal na interpelácie poslancov, ktoré neboli zodpovedané priamo
na predchádzajúcich zasadnutiach OcZ.
K interpeláciám poslancov:
Alena Marušáková

- upozornila, že by bolopotrebné dosypať kamienky na chodníkpri katolíckom kostole,



Starosta - chodník bol vysypaný drveným asfaltom.
Juraj Balogh
-upozornil žepri chodníku na ulici Osloboditeľov je odtrhnuty oranžový kôs,
Starosta - kôš bol opravený.
Ing, Peter Hutník

- uviedol, že po odchode p. Pačaja zo Sokolovne je problém qj nafutbalovom ihrisku, kde sa
pohybuje veľa občanov z rómskej' osady, dochádza k poskodzovaniu a znečisťovaniu, navrhol, ak
je to možné, zvýsiťv okolí hliadkovanie,
Starosta - zvýšili sme hliadkovanie členov MOaPS v danej lokalite.
Ing. František Lizák
-požiadal o informáciu, ako sa rieši prezliekareň vparkupri hoteli Guľa,
Starosta - podaný projekt na prezliekareň nebol úspešný. Zapojíme sa do inej výzvy, prípadne
výstavbu prezliekame budeme riešiť z vlastných zdrojov.
- predložil podnet od matiek, ktoré sa sťažujú na venčeniepsov v areáli ZŠ,
Starosta - boli nainštalované tabule s prevádzkovým poriadkom areálu ZŠ, ktorý upravuje vstup
a správanie sa v areáli, zároveň sme občana, ktorý tam venčil psov upozomili.
OcZ zobralona vedomie odpovede starostu obce na interpelácie poslancov z predchádzajúcich
zasadnutí OcZ.

K 4) Správa HKO o kontrole phienia prijatých uznesení OcZ

JUDr. Gabriel Bodnár uviedol, že v zmysle zákona ô. 369/1990 Zb. § 18d odst. 1 o obecnom
zriadení vznení neskorších predpisov predkladá HKO Správu o kontrole plnenia prijatých
yznesení ktorej cieľom bolo zistiiť plnenie uznesení prijatých na 16. zasadnutí OcZ, ktoré sa

konalo dňa 30. 04.2025 a plnenie uznesení prijatých na predchádzajúcich zasadnutiach OcZ.
Vplnení ostávajú uznesenia č. 331/2025, č. 332/2025, č. 333/2025. Správa o kontrole plnenia
prijatých uznesem bola poslancom doručená.
OcZ zobralo na vedomie Správu o konb-ole plnenia prijatých uznesem OcZ č. 2025/3.

K 5) Správa HKO č. 3 z vykonanej Kontroly tvorby a cerpania rezervného fondu

JUDr. Gabriel Bodnár uviedol, že v súlade s § 18da § ISfzákona c. 369/1990 Zb. o obecnom
zriadení v znem neskorších predpisov a v súlade s Plánom kontrolnej činnosti na 1. polrok 2025
bola vykonaná Kontrola tvorby a čerpania rezervného fondu v nadväznosti so Žáverečným
účtom obce za rok 2024 a § 15 zákona č. 583/2004 Z. z. v platnom znení. Cieľom kontroly bolo
preveriť postupy vyplývajúce z platnej legislatívy pri tvorbe rezervného fondu a pri čerpaní
finančných prosto-iedkov rezervného fondu obce. Správa bola poslancom doručená.
OcZ zobralo na vedomie Správu č. 3 z vykonanej Kontroly tvorby a čerpania rezervného fondu v
nadvaznosti so Záverečným účtom obce za rok 2024 a § 15 zákona č. 583/2004 Z. z. v platnom
znení.

K 6) Návrh Plánu kontrolnej činnosti na II. poh-ok 2025

JUDr. Gabriel Bodnár infomioval, že HKO predkladá OcZ návrh Plánu kontrolnej činnosti na
II. polrok 2025. Návrh plánu bol zverejnený na úradnej tabuli ana webovom sídle obce,
poslancom bol domčený. Plánje možné podľa potreby v priebehu roka doplniť. K predloženému
materialu nemali poslanci pripomienky, ani doplňujúce návrhy. Navrhol predložený plán
kontrolnej činnosti schváliť.
Hlasovanie za návrh:

za: 8 - J. Balogh, Š.Franko, P. Hutník, J. Kuzmík, F. Lizák, A. Marusáková, C. Nemec, Ľ. Šoltís
protí: O



zdržal sa: O

neprítomný pri hlasovaní: 1 -M. Pajerchin
OcZ schválilo Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2025

K 7) Informácia o financovaní MŠ za rok 2024

JUDr. Gabriel Bodnár informoval, že Ministerstvo školstva zverejnilo na svojom sídle
porovnanie príjmov a výdavkov obcí na predprimáme vzdelávanie v roku 2024. Porovnanie obce
Batizovceje uvedené v tabuľke:

Príjmy a výdavky obcí na materské školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obcí v roku 2024
Kód
obce

523402

Názov obce

Obec
Batizovce

Príjmy obcí z
DPFO na obecné
MŠ eur

264 012

Bežné

výdavky* obcí
naMŠ eur

247 492

Rozdiel

výdavky vs.
rim eur

-16 520

Rozdiel

výdavky vs.
nrn %

-6%

Ak obec vroku 2024 neposkytla finančné prostriedky materským školám v zriaďovateľskej
pôsobnosti obce v plnej výške, má v zmysle § 6 ods. 23 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe
v školsťve a školskej samospráve takúto povinnosť:

a) obecné zastupiteľstvo prerokuje neposkytnutie finančných prostriedkov v plnej výške do
30. júna príslušného kalendámeho roka a

b) obec zverejm dôvody, pre ktoré neposkytla plnú výšku fínančných prostriedkov, na
svojom webovom sídle do 31. júla príslušného kalendámeho roka.

Obec Batizovce mala povinnosť poskytnúť MŠ fmančné prostriedky vo výške 264 012, -  . Na
fmancovanie materskej školy obec poskytla finančné prostriedky vo výške 247 092, 12'  ana
školskú jedáleň fínančné prostriedky vo výške 59-797, 88  , zktorých 34372,95   na
fínancovanie stravovania detí v MŠ a 25 424,93   bolo na financovanie stravovania detí zo ZŠ.
Celková suma finančných prosta-iedkov, ktoré obec poskytla MŠ bola vo výške 281 465,07  .
To znamená, že MS bolo v porovnaní s poskytnutými podielovými daňami na fmancovanie MŠ
v roku 2024 vyplatených o 17 453, 07   viac.
OcZ zobralo na vedomie informáciu o poskytnutí fínančných prostriedkov MŠ vo svojej
zriaďovateľskej pôsobnosti v roku 2024 v plnej výške v zmysle § 6 ods. 23 zákona č. 596/2003
Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve v znení neskorších predpisov.

K 8) SPráva nezavisleho audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke a konsoUdovanej
výročnej správe obce Batizovce k 31. 12.2024

JUDr. Gabriel Bodnár uviedol, že obecje podľa príslušných ustanovení zákona č. 431/2002
Z. z. o účtovníctve, ako materská účtovná jednotka, povinná zostavovať konsolidované účtovné
závierky konsolidoyaného ceUcu a konsolidované výročné správy, ktoré podliehajú povinnosti
overenia auditom Obci Batizovce vykonala audit konsolidovanej úôtovnej závierky za rok 2024
audítorka Ing. Mária Kyselová, so sídlom Matejovská 4094/54, 058 01 Poprad. Obec Batizovce
vypracovala konsolidovanú yýročnú správu za rok 2024 v súlade s ustanovením § 22b ods. 2
zákona ̂431/2002 Z. z. o účtovníctve ako výročnú správu obsahujúcu aj individuálnu výročnú
správu. Z fohto dôvodu individuálna výročná správa za rok 2024 nebola vypracovaná ako
samostatný dokument Správa nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke
a konsolidovanej výročnej správe bola vypracovaná dňa 03. 06.2025. Výročná správa obce



Batizovce, ktorej súčasťou je správa nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke,
je zverejnená na stránke Registra účtovných závierok www.registeruz. sk.
OcZ zobralo na vedomie Správu nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke a
konsolidovanej výročnej správe k 31. 12.2024.

K9) Úprava rozpoctu obce Batizovce na rok 2025 rozpočtovými opatreniami - cudzie
zdroje, vlastné zdroje

Ing. Viera Čupová, ekonómka obce uviedla, že vzmysle zákona ô. 583/2004 Z. z.
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vznení neskorších predpisov sa predkladá
rozpočtové opatrenie č. 4/2025 o úprave účelovo určených finančných prostriedkov
k 18. 06. 2025. Táto informácia o úprave rozpočtu účelovo určených finančných prostriedkov
nepodlieha schvaľovaniu obecným zastupiteľstvom. Materiál bol vypracovaný na základe
skutočného stavu. Predložené rozpočtové opatrenie č. 4/2025 o úprave účelovo urcených
finančných prostriedkov vo svojej príjmovej ôasti obsahuje zvýšenie príjmov o 37 914,-  . Vo
výdavkovej časti rozpočtu dochádza kzvýšeniu výdavkov o 3 7914,-  . Toto rozpočtové
opatrenie sa predkladá ako celok vyrovnaný vpríjmovej časti avo výdavkovej časti. Podala
bližšie infonnácie k úpravámjednotlivých položiek.
OcZ zobralo na vedomie Upravu rozpočtu obce Batizovce na rok 2025 - rozpočtové opatrenie
č. 4.

Na zasadnutie OcZ prišiel p. Ing. Patrik Fraatiška.
JUDr. Gabriel Bodnár informoval, že na obecný úrad bola doručená žiadosť ZŠ o navýšenie
bežného rozpočtu. Základná škola Batizovce je rozpočtová organizácia, ktorú zriadila obec
Batizovce súčinnosťou od 01.01.2003 vzmysle zákona SNR č. 542/1990 Zb. o štátnej správe
v školstve a školskej samospráve v znení neskorších predpisov.
Rozpočtová organizácia je právnická osoba obce, ktorá je svojimi príjmami a výdavkami
zapojená na rozpoôet obce. Hospodári samostatne podľa schváleného rozpočtu s prostriedkami,
ktoréjej určí zriaďovateľ v rámci svojho rozpočtu.
Ing. Viera Cupová, ekonómka obce uviedla, že vedenie základnej školy v Batizovciach žiada
obec onavýšenie rozpočtu vroku 2025 vo výške2000, -   na dofmancovanie opravy
environmentálnej učebne k projektu STROM ŽIVOTA v areáli základnej školy. V rámci opravy
je potrebné spevniť plochy, rozšíriť podestu, oprava omietok, nové nátery, výmena paletového
sedenia, vybudovaiúe zážitkového chodmka, prekrytie miesta, zabezpečenie amonitorovame
objektu aďalšie práce. Na realizáciu uvedenej opravy použijú vlastné príjmy znájmu a
sponzorský pnspevok Poľnohospodárskeho družsfva Batizovce. Uvedené prostriedky
nepostačujú na vyfinancovanie celého projektu, preto sa obrátili na obec so žiadosťou
o navyšenie rozpočtu. Poslanci v spoločnej rozprave súhlasili s navýšením bežných výdavkov
pre ZS v Batizovciach v požadovanej výške.
Starosta predložil návrh na schválenie navýšenia bežného rozpočtu ZŠ v Batizovciach.
Hlasovanie za návrh:

za: 8 - J. Balogh, S. Franko, P. Hutník, J. Kuzmík, F. Lizák, A. Marušáková, C. Nemec, Ľ. Šoltís
proti: O
zdržal sa: O

neprítomnýpri hlasovaní: 1 - M. Pajerchin
OcZ schválilo navýšenie bežného rozpočtu Základnej školy v Batizovciach vo výške 2 OOO,-   .

Ing. Viera Čupová, ekonómka obce uviedla, že v zmysle zákona č. 583/2004 Z. z.
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vznem neskorších predpisov, sa predkladá
rozpočtové opatrenie obce Batizovce č. 5/2025 kl8. 06.2025. Materiál bol vypracovaný na
základe skutočného stavu. Predložené rozpočtové opatrenie č. 5/2025 vo svojej príjmovej časti



obsahuje zvýšenie príjmov o O  . Vo výdavkovej časti rozpočtu dochádza k zvýšemu výdavkov
o O  . Toto rozpočtové opatreme sa predkladá ako celok v príjmovej časti a vo výdavkovej časti.
V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení vz. n. p. ana
základe ods. 2 písmena a) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej
samosprávy v z. n. p., sa predkladá obecnému zastupiteľstvu návrh na rozpočtové opatrenie -
presun výdavkov. Podala bližšie infonnácie k úpravámjednotlivých položiek.
Starosta predložil návrh na schválenie úpravy rozpočtu.
Hlasovanie za návrh:

za: 8-J. Balogh, Š.Franko, P. Hutník, J. Kuzmík, F. Lizák, A. Marusáková, C. Nemec, Ľ. Šoltís
proti: O
zdržal sa: O

neprítomny pri hlasovaní: 1 - M. Pajerchin
OcZ schválilo Upravu rozpoôtu obce Batizovce na rok 2025 - rozpočtové opatrenie č. 5.

K 10) Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu obce Batizovce

JUDr. Gabriel Bodnár infonnoval, že vzmysle VZN č. 5/2017 o poskytovaní dotácií
z rozpočtu obce požiadali o poskytnutie dotácií na rok 2025:
Cirkevný zbor ECAV Batizovce vo výške 1 500, -  . Požadovaná suma dotácie z rozpočtu obce
bude použitá ako finančná podpora na realizáciu troch anglických letných táborov, ktorých sa
zúčastní cca 125 účastníkov.

Rímskokatolícka cirkev, famosť Batizovce vo výške 1 OOO,-  . Požadovaná suma dotácie
z rozpočtu obce bude použitá ako fmančná podpora na realizáciu denného letného tábora pre
deti, ktorého sa zúčastaí cca 30 účastmkov.
Je potrebné schváliť poskytnutie ayýšku dotácií jednotlivým žiadateľom. Poslanci v spoločnej
rozprave navrhli schváliť dotáciu obom žiadateľom v požadovanej výške.
Hlasovanie za poskýtnutie dotáciepre Cirkevný zbor ECAV, Batizovce vo výske 1 500, -  :
za: 8-J.Balogh, S. Franko, P. Hutník, J. Kuzmík, F. Lizák, A. Marusáková, C. Nemec, Ľ. Šoltís
protí, : O
zdržal sa: O

neprítomny pri hlasovaní: 1 -M.Pajerchin
OcZ schválilo poskytnutie dotácie.
Hlasovanie za poskytnutie dotáciepre Rímskokatolíchi cirkev, Batizovce vo výške 1 OOO, -  :
za: 8-J. Balogh, Š.Franko, P. Hutník, J. Kuzmík, F. Lizák, A. Marusáková, C. Nemec, Ľ. Šoltís
proti: O
zdržalsa: O

neprítomnypri hlasovaní: 1 -M.Pajerchin
OcZ schválilo poskytnutie dotácie.

K 11) Prerokovanie podania žiadosti o poskytnutie príspevku na rozvoj cestovného
ruchu z rozpočtovej kapitoly ministerstva na rok 2025

JUDr. Gabriel Bodnár iiifomioval, že Ministersťvo cestovného mchu a športu SR vyhlásilo
výzvu na predkladanie žiadostí oposkytnutie príspevku na rozvoj cestovného nichu
zrozpočtovej kapitoly ministerstva na rok 2025. Cieľom výzvy je podporiť cestovný ruch
avidiek, prispieť k zabezpečeniu dostatočnej dostupnosti aaň-aktivity Slovenska vytváraním
podmienok pre zvýšenie mobility medzi turistickými bodmi záujmu, ako aj zvyšovanie
atraktivity oddychových lokalít. Obec má záujem zapojiť sa do tejto výzvy s aktivitou obnovy
a modemizácie náučno-turistického chodníka Gerlachov-Batizovce-Mengusovce-Štôla,
zhotovením drevených prístreškov, ktoré prekryjú mobiliár (lavičky a stôl), nachádzajúce sa na



tomto chodníku vk.ú. Batizovce. Je potrebné schváliť predloženie žiadosti opríspevok,
realizáciu projektu "Prístrešky náučno-turistického chodníka" a výšku spolufinancovania.
Hlasovanie za schyálenie predloženía žiadosti, realizáciu a výšku spolufinancovania:
za: 8-J. Balogh, Š.Franko, P. Hutník, J. Kuzmík, F. Lizák, A. Marušáková, C. Nemec, Ľ. Šoltís
proti: O
zdržalsa: O

neprítomny pri hlasovaní: 1 -M. Pajerchin
OcZ schválilo

- predloženie Ziadosti o poskytnutie príspevku na rozvoj cestovného mchu zrozpočtovej
kapitoly ministerstva na rok 2025 arealizáciu projektu "Prístrešky náučno-turistického
chodníka",
- zabezpečenie povinného spolufinancovania realizovaného projektu vo yyške min. 10%
zcelkových oprávnených výdavkov azároveň financovanie prípadných neoprávnených
výdavkov projektu.

K 12) Prerokovanie podania žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 2025
císlo F-2025-DOT03

JUDr. Gabriel Bodnár infonnoval, že Ministerstvo cestovného ruchu a športu SR vyhlásilo
výzvu na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 2025 ôíslo F-2025-
DOT03 súčelom: "Rekonštrukcia, modemizácia, vybavenie, zariadenie telocviční alebo inej
športovej inííaštruktúry zameraných predovšetkým na deti amládež". Obec má záujem zapojiť
sa do tejto výzvy s projektom "Modemizácia a rekonštrukcia športovej infraštruktúry v areáli
Základnej školy Batizovce". Je potrebné schváliť predloženie žiadosti opríspevok a výšku
spolufínancovania projektu.
Hlasovanie za schválenie predloženia žiadosti a vyšky spolufinancovania:
za: 8 - J. Balogh, Š. Franko, P. Hutník, J. Kuzmík, F. Lizák, A. Marušáková, C. Nemec, Ľ. Šoltís
proti: O
zdržal sa: O

neprítomny pri hlasovaní: 1 -M.Pajerchin
OcZ schválilo

- predloženie Ziadosti o poskytnutie dotácie voblasti športu vroku 2025 číslo F-2025-
DOT03 na realizáciu projektu "Modemizácia a rekonštrukcia športovej infraštruktúry v areáli
Základnej školy Batizovce",
- zabezpečenie povinného spoluíinancovania realizovaného projektu vo výške min. 10%
z celkovej výšky žiadanej dotácie a zároveň financovanie prípadných neoprávnených výdavkov
projektu.

K 13) Rôzne

- na obecný úrad bola domčená žiadosť p. Gustáva Gábora, Batizovce o odkúpenie pozemku
KN C parc. č. 10109/1 druh pozemku ostatná plocha ovýmere 113 m2, vk. ú. Batizovce vo
vlastníctve obce. Na uvedenom pozemku má postavený dom 40 rokov, má záujem vysporiadať
pozemok pod domom. Starosta uviedol, že pri odpredaji tohto pozemku by vlastníci susednej
parcely mali knej obmedzený prístup. Odpredaj by bol možný za predpokladu, že bude
odpredaný aj pozemok KN C parc. č. 10108, kde má obec spoluvlastnícky podiel 10/60 aje tam
ďalších 13 spoluvlastníkov. Navrhol zobrať predmetnú žiadosť na vedomie.
OcZ zobralo na vedomie žiadosť Gustáva Gábora, Batizovce o odkúpenie pozemku KN C parc. č.
10109/1.
- na obecný úrad bola domôená žiadosť p. Heleny Lackovej, Batizovce ovydanie súhlasu
sodčlenením pozemku zparcely KN C parc. č. 10130/2 dmh pozemku trvalý trávny porast,



v k.ú. Batizovce vo vlastníctve obce. V súčasnosti býva spolu s rodinou v dome postavenom bez
stavebného povolenia na pozemku, cez ktorý má viesť miestna komunikácia. Po udelení súhlasu
dá vypracovať geometrický plán na vlastné náklady anásledne by požiadali o odkúpenie
pozemku. Starosta uviedol, že rodina sa uchádzala o pozemok v súťaži, ale neúspešne. Odvtedy
uhradili nedoplatok za komunálny odpad aintenzívne sa zaujímajú omožnosť prenájmu
pozemku. Navrhol zobrať predmetnú žiadosť na vedomie.
OcZ zobralo na vedomie žiadosť Heleny Lackovej, Batizovce o vydanie súhlasu s odčlenením
pozemku z parcely KNCparc.č. 10130/2.
- na poslednom zasadnutí OcZ bola prejednaná žiadosť p. Ivana Pačaja, Batizovce o vyjadrenie
súhlasu sodčlenením pozeinku zparcely KN C 10139/1, zdôvodu záujmu zlegalizovať si
bývanie. Starosta mformoval, že v roku 2013, keď mu bolo schválené oďkúpenie časti pozemku
pod domom, nakoniec nedošlo k podpísaniu kúpnej zmluvy.
Starosta uviedol, že doručené žiadosti posúdi aj stavebná komisia. Informoval koľko pozemkov
je už obsadených. Je potrebné zaoberať sa tým, či sa budú vytvárať nové pozemky, nakoľko
treba riešiť odstránenie nelegálnych stavieb, ktoré sa nachádzajú na plánovanej miestnej
komunikácii.

- v zmysle schválených Zásad odmeňovania poslancov v obci Batizovce Čl. 3 ods. 4 možno
poslancovi poskytnúť aj mimoriadnu odmenu v prípade väčšej náročnosti výkonu tejto funkcie
alebo vprípade splnenia mimoriadnej úlohy. Návrh predkladá starosta obce aoposkytnutí
odmeny rozhoduje OcZ uznesením. Starosta obce navrhuje poskytnutie mimoriadnej odmeny
poslancom nasledovne:

Jurajovi Baloghovi
Štefanovi Frankovi
Ing. Petrovi Hutníkovi
Jaroslavovi Kuzmíkovi

Ing. Františkovi Lizákovi
Alene Mamšákovej
PharmDr. Cyrilovi Nemcovi
Ing. Miroslavovi Pajerchinovi
Ľubomírovi Šoltísovi

250,-  
150,- 
250, -  
200,-  
200, -  
200,-  
150, - 
300,-  
800,-  

Odmena odzrkadľuje zvýšenú vecnú ačasovú náročnosť vykonaných činností azohl'adňuje
osobitné avýznamné úspechy, pracovné úspechy dosiahnuté nadštandardnou aktivitou.
V prípade schválenia bude odmena poslancom vyplatená v mzdách za 06/2025.
Hlasovanie za návrh:

za: 8 - J. Balogh, Š. Franko, P. Hutník, J. Kuzmík, F. Lizák, A. Marušáková, C. Nemec, Ľ. Šoltís
proti: O
zdržal sa: O

neprítomnypri hlasovaní: 1 - Af. Pajerchin
OcZ schválilo poskytnutie mimoriadnej odmeny poslancom.

JUDr. Gabriel Bodnár ďalej informoval o obecných aktivitách:
- informoval poslancov, že aj keď obec odpíše pohl'adávky, tie sú aj naďalej vedené v evidencii
v podsúvahe, t. z. žeje možné ich ešte vymáhať,
- informoval, že podľa odporúčaní spracovateľa zmien a doplnkov územného plánu je potrebné
zvážiť doplnenie do územného plánu, že nesúhlasíme svýstavbami rozhľadní, mobilných
domov, chatiek vistých lokalitách, lebo dochádza kobchádzaniu zákona, resp. nesúladu
s územnoplánovacou dokumentáciou,
- prebehlo vyjednávanie s p. Levockým o možnom odpredaji pozemku pri čističke, o ktorý by
sme mali záujem pre technické účely obce,
- bola navrhnutá spolupráca s n.o. Projekt DOM.ov, ktorá poskyt. ije všeobecne prospešné služby
pre rodiny žijúce v rómskych lokalitách (program svojpomocnej výstavby RD),



- pokračuje výstavba novej MŠ zatiaľ bez vážnejších problémov, zhruba každé dva týždne obec
vykonáva kontí-olu, bola vykonaná aj kontrola z ministerstva,
- firma MP KANAL previedla cyklické ôistenie kanalizácie, prebehne ešte čistenie ČOV,
- prebehlo slávnostné odovzdanie obnovených priestorov Sokolovne,
- prebehla voľba riaditeľa ZŠ Batizovce, o miesto sa uchádzali dvaja uchádzači, za riaditeľku
bola zvolená Mgr. Zuzana Kl'ocová,
- začala sa výstavba chodníka na ulici Partizánskej - od križovatiky s ulicou Sládkovičovou
smerom na šti-koviská,
- informoval, že 12.07.2025 sauskutoční Mundiál 2025.
Ing. Pati-ik Františka - prítomný na zasadnutí obecného zastupiteľstva po udelení slova
informoval poslancov o histórii Retro Mundiálu a o záujme organizovať ho v tom istom termíne
a na tom istom ihrisku ako Mundiál, ktorý organizuje OFK Batizovce. Oboznámil poslancov s
tým, že s obecným fútbalovým klubom sa nedohodli podľa predstáv ažiadal poslancov zaujať
stanovisko k danej veci. Poslanci po spoločnej rozprave konštatovali, že nie je v kompetencii
OcZ uzneseniami rozhodovať o fungovam športových klubov a iných organizácií. Odporučili
zorganizovať spoločné stretnutiejednotlivých strán za účelom vzájomnej dohody

K 14) Interpelácie poslancov

Ľubomír Soltís

- uviedol žeje potrebné vykosiť kanál za Jurkoviôovou ulicou, aby nedošlo kjeho upchatiu,
- požiadal o infonnáciu, na koho sa treba obrátiť, ak ide o úpravu cintorfna,
Starosta - na obecný úrad, správcom cintorínaje obec.
- vmesiaci máj boli hasičmi vykonané preventívne protipožiame kontroly domov amalých
prevádzok,
- do zasadačky v hasičskej zbrojnice bol umiestnený nový nábytok,
- v mesiaci máj prebehol zber železného šrotu,
- 17.05.2025 sa konala vareáli ZŠ detská hasičská súťaž, ktorej sa zúčastnilo 34 družstiev
prípravky a 51 družstiev mladých hasičov,
- deti z našej MŠ boli na exkurzii v hasičskej zbrojnici,
- uskutočnila sa základná príprava pre členov DHZO v Hranovnici, ktorej sa zúčastnili traja noví
členovia a dvaja členovia ukončili dvojročnú odbomú školu v Martine,
- v Kravanoch sa konala územná súťaž DHZ, ženy nad 35 rokov sa umiestnili na 1. mieste, muži
nad 35. rokov a muži do 35. rokov na 4. mieste,
- detská folklóma skupina v krajskom kole súťaže Eniky beniky v Raslaviciach získala
striebomé pásmo,
- 24 05.2025 sa pri príležitosti 10. výročia obnovenia FSk Batizovce azároveň 53. výročiajej
vzniku konal v sále KD slávnostný program,
Starosta - poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na príprave tohto programu aj účinkujúcim,
program bol veľmi pekný.

PharmDr. Cyril Nemec
- navrhol, aby obmedzenie výstavby mobilných domov bolo zapracované do najbližšej zmeny
územného plánu obce. S návrhom súhlasili aj ostatní poslaaci

Ing. František Lizák

- navrhol, že ak bude zrealizovaná rekonštrukcia priestom pri predajni Jednota, bolo by potrebné
upraviť aj chodník pri kostole a lávku cez potok,
- informoval sa, či je možné stavať na susediacich pozemkoch v rómskej osade jednu stavbu ak
sú vlastníci rodimú príslušníci,
Starosta - odpomôil mfonnovať sa na stavebnom úrade.



Jaroslav Kuzmík

- infonnoval sa, komu patrí vrt pri lavičkách v Bamegu, ktorý sa robil pred niekoľkými rokmi
ako rezervný vrt, mal by tam byt' zdroj vody,

Starosta - preveríme to.

Ing. Peter Hutník
- informoval o ukončem futbalovej sezóny a umiestnem dmžstiev,
- v mene OFK Batizovce pozval na Mundíál, ktorý sa bude konať 12. 07. 2025,
- uviedol, že ľudia sa sťažujú na kvalitu vody,
Starosta - evidujeme nespokojnosť zo strany občanov, voda z Liptovskej Tepličky je kvalitná,
ľudia nie sú zvyknutí najej chuť. Niektoré obce bojujú s tým, že vodu nemajú vôbec, napr. obec
Štôla.

Juraj Balogh
- informoval, že v mesiaci máj sa vykonávali preventívne protipožiame kontroly domov, počas
ktorých neboli zistené závažnejšie nedostatky,
- pozval poslancov na súťaž vo varení Batizovských pirohov, ktorá sa bude konať 19. 07. 2025,
- infonnoval sa, či chodník na ulici Partizánskej, kde sa kládol optický kábel bude opravovať
obec alebo fírma, ktorá kládla kábel,
Starosta - prebieha vyjednávacie konanie vo veci.

Alena Marušáková

- infonnovala, že občania nie sú spokojní, ako bol upravený chodník pri katolíckom kostole,
Starosta - evidujeme pripomienky, že chodmk nieje dobre upravený, ide o dočasné riešenie, aby
ľudia nechodili po vode, budeme sa snažiť upraviť celý priestor okolo katolíckeho kostola,
- infonnovala sa, či sa upravuje miestna komunikácia na konci ulice Nálepkovej po ulicu Poľnú,
Starosta - je tam cestný rozpad siete, preto tam výtlky iba zasypávame štrkom. Na
Environmentálny fond bola podaná žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na
dobudovanie kanalizácie v tejto časti ulice, vzhl'adom k tomu nie je vhodné momentálne
komunikáciu opravovať asfaltovými zálievkami.

JUDr. Gabriel Bodnár ukončil zasadnutie OcZ a poďakoval prítomným za účasť.

Poznámky: Súčasťou zápisu zrokovania OcZ je prílohová časť - uznesenia, pozvánka
s programom zasadnutia, prezenčná listina.

V Batizovciach 25. 06. 2025

^cw\
oy ^^%JUDr abriel o dn á r

starostao ce *

Overovatelia zápisnice: StefanFranko {rf"

Ing. Peter Hutník

ZapisovatelTca: Mgr. Mária Hudáková

adimír B e 1 ák

prednosta OcU
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UZNESENIA

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach, konaného dňa 18.06.2025

Obecné zastupiteľstvo prijíma nasledovné uznesenia:

K 2) Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej
komisie

Uznesenie c. 359/2025

OcZ schvaľuje návrh programu zasadnutia uvedený v pozvánke.

^
.
>AT/^

"%

25.06.2025 JUDr. rielBo n , aobce * 3 *

Uznesenie č. 360/2025

OcZ schvaľuje overovateľov zápisnice Štefana Franka a Ing. Petra Hutníka a zapisovateľku
zápisnice Mgr. Máriu Hudákovú.

^^\
o"
*

*

25. 06.2025 JUDr. G rielBo ' sta obce * 2 *

Uznesenie č. 361/2025

OcZ volí Ľubomíra Šoltísa a Jaroslava zmíka za členov návrhovej komisie.
,
%AT ô*

'%

* a *25.06.2025 JUDr. G riel dnár, st taobce

K 3) Odpovede na interpelácie poslancov z predchádzajúcich zasadnutí OcZ

Uznesenie č. 362/2025
OcZ berie na vedomie odpovede starostu obce na interpelácie poslancov OcZ
z predchádzajúcich zasadnutí cZ.

^'
^AT ľ̂o

25. 06.2025 JUDr. G riel , s aro o ce *

K 4) Správa HKO o kontrole phienia prijatých uznesení OcZ

Uznesenie č. 363/2025
OcZ berie na vedomie Správu kontrole plnenia prijatých uznesení OcZ č. 2025/3.

\

^
^kTl '̂o,

25.06.2025 JUDr. Gab 'e Bodnár
'%

* 2 *
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K 5) Správa HKO c. 3 z vykonanej Kontroly tvorby a čerpania rezervného fondu

Uznesenie c. 364/2025

OcZ berie na vedomie Správu č. 3 z vykonanej Kontroly tvorby a čerpania rezervného fondu v
nadväznosti so Záverečným účtom obce za rok 20 a § 15 zákona č. 583/2004 Z. z. v platnom
znení.

^̂
!AT^

25. 06.2025 JUDr. riel ' staobce

K 6) Návrh Plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2025

Uznesenie c. 365/2025

OcZ schvaľuje Plán kontrohiej činnosti na II. polrok 2025.

'%

/^\
B>

* 2 *
25. 06.2025 JUDr. Gabriel Bo , s arosta obce

K 7) Informácia o financovaní MS za rok 2024

Uznesenie č. 366/2025

OcZ berie na vedomie informáciu o poskytnutí finančných prostriedkov MŠ vo svojej
zriaďovateľskej pôsobnosti v roku 2024 v phiej výške v zmysle § 6 ods. 23 zákona č. 596/2003
Z. z. o štátnej správe v školstv a školske' ospráv v znení neskorších predpisov.

OT^

25. 06.2025 JUDr. G riel ár, staro obce

ór
*

*

\

* 2 *

K 8) Správa nezavisleho audítora ku konsolidovanej úctovnej závierke a konsoUdovanej
výrocnej správe obce Batizovce k 31. 12.2024

Uznesenie č. 367/2025

OcZ berie na vedomie Správu nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke a
konsolidovanej výročnej správe k 31. 12.

^̂
^

25. 06. 2025 JUDr. Gabri Bo ár, staro ce

\

* 2 *

K9) Uprava rozpočtu obce Batizovce na rok 2025 rozpočtovými opatreniami - cudzie
zdroje, vlastné zdroje

Uznesenie c. 368/2025
OcZ berie na vedomie Úpravu rozpoč Batizovce na rok 2025 - rozpočtové opatrenie č.4

^^°
ô

o

25. 06. 2025 JUDr. Gab 1B ar, starosta b
<é



12

Uznesenie č. 369/2025

OcZschvaľujenavýšeniebe*' éhoro Z' dnej školy v Batizovciach vo výške 2 OOO,-  .

^'
^AT/^

25. 06.2025 JUDr. riel , s arosta obce

'%

* 2 *
Uznesenie č. 370/2025
OcZ schvaľuje Upravu rozpočtu Obce Batizovce na rok 2025 - rozpočtové opatrenie č. 5.

^
,
1&AT ô,

25. 06.2025 JUDr. brie ar, star ta obce

%

K 10) Prerokovani žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpoctu obce Batizovce

Uznesenie č. 371/2025
OcZ schvaľuje poskytnutie dotácie zrozpočtu obce pre Cirkevný zbor ECAV Batizovce vo
výške 1 500, -  .

^'
^AT :̂0.

25. 06.2025 JUDr. briel ár, staro obce

'%

Uznesenie č. 372/2025

OcZ schvaľuje poskytnutie dotácie zrozpočtu obce pre Rímskokatolícku cirkev, famosť
Batizovce vo výške 1 OOO,-  . ^Ar^

25. 06.2025 JUDr. G 'el odnár, staros obce

0"
*

* \^sSy *

2

\

K 11) Prerokovanie podania žiadosti o poskytnutie príspevku na rozvoj cestovného
ruchu z rozpočtovej kapitoly ministerstva na rok 2025

Uznesenie č. 373/2025
OcZ schvaľuje
- predloženie Žiadosti o poskytnutie príspevku na rozvoj cestovného mchu zrozpočtovej
kapitoly ministerstva na rok 2025 arealizáciu projektu "Prístrešky náučno-turistického
chodníka",
- zabezpečenie povinného spolufinancovania realizovaného projektu vo výške min. 10%
z celkových oprávnených výdavkov a zároveň financovanie prípadných neoprávnených
výdavkov projektu.

25.06.2025 JUDr. G riel nár, star aobc

^
*

*

^7^
^
*

*

1 2 *
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K 12) Prerokovanie podania žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 2025
císlo F-2025-DOT03

Uznesenie c. 374/2025

OcZ schvaľuje
- predloženie Ziadosti o poskytnutie dotácie voblasti športu vroku 2025 číslo F-2025-
DOT03 na realizáciu projektu "Modenúzácia a rekonštrukcia športovej iafraštruktúry v areáli
Základnej školy Batizovce",
- zabezpečenie povinného spolufínancovania realizovaného projektu vo výške min. 10%
z celkovej výšky žiadanej dotácie a záro v m ovanie prípadných neoprávnených výdavkov
projektu.

^^°^
25. 06.2025 JUDr. G riel B

K 13) Rôzne

st sta obce

Uznesenie č. 375/2025

OcZ berie na vedomie žiadosť Gustáva Gábora, Batizovce o odkúpenie pozemku KN C parc. ô.
10109/1 druh pozemku ostatná plocha o ' ere 113 2, v k.ú. Batizovce vo vlastníctve obce.

ttAT^

25. 06.2025 JUDr. Ga "el Bo staros obce

Uznesenie č. 376/2025

OcZ berie na vedomie žiadosť Heleny Lackovej, Batizovce o vydanie súhlasu s odčlenením
pozemku z parcely KN C parc. č. 10130/2 dmh pozemku trvalý trávny porast v k.ú. Batizovce vo
vlastníctve obce.

25. 06.2025 JUDr. G rielBodn'

Uznesenie c. 377/2025

OcZ schvaľuje poskytnutie mimoriadnej odmeny v dôsledku väčšej náročnosti výkonu fiinkcie
alebo splnenia mimoriadnych úloh poslancom nasledovne:

Jurajovi Baloghovi 250,-  
Štefanovi Frankovi 150, -  
Ing. Petrovi Hutníkovi 250,-  
Jaroslavovi Kuzmíkovi 200, -  
Ing. Františkovi Lizákovi 200,-  
Alene Mamšákovej 200, -  
PharmDr. Cyrilovi Nemcovi 150, -  
Ing. Miroslavovi Pajerchinovi 300,-  
Ľubomírovi Soltísovi 800,-  

Odmena odzrkadľuje zvýšenú vecnú ačasovú náročnosť vykonaných činností azohľadňuje
osobitné a významné úspechy, p covné ús echy dosiahnuté nadštandardnou aktivitou.

^TI^

25. 06.2025 JUDr. Gab elBo arost b e
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Návrhová komisia: Ľubomír Šoltís

Jaroslav Kuzmík



E?L
^

STAROSTA OBCE BATIZOVCE
Obecn'úrad Stúrova29/2 Batizovce PSC 059 35

POZVÁNKA

V zmysle zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení plataých právnych
uprav

zvolávam

17. zasadnutie obecného zastupiteľsh^a

na deň 18. 06.2025 /streda/ so začiatkom o 17. 00 hod. v Obradnej miestnosti v dome
služieb v Batizovciach s nasledovným návrhom programu:

1. Otvorenie

2. Schválenie návrhu programu, urcenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba
návrhovej komisie

3. Odpovede na interpelácie poslancov z predchádzajúcich zasadnutí OcZ
4. Správa HKO o kontrole plnenia prijatých uznesení OcZ
5. Správa HKO č. 3 z vykonanej Konta-oly tvorby a čerpania rezervného fondu
6. Návrh Plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2025
7. Informácia o financovaní MS za rok 2024

8. Správa nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke a konsolidovanej
výročnej správe obce Batizovce k 31. 12.2024

9. Uprava rozpočtu obce Batizovce na rok 2025 rozpočtovými opatoeniami - cudzie
zdroje, vlastné zdroje

10. Prerokovanie žiadostí o poskytiiutie dotácií z rozpočtu obce Batizovce
11. Prerokovanie podania žiadosti o poskytnutie príspevku na rozvoj cestovného mchu z

rozpočtovej kapitoly ministerstva na rok 2025
12. Prerokovanie podania žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 2025 číslo

F-2025-DOT03
13-Rôzne
14. Interpelácie poslancov, diskusia
15. Záver

Batizovce 13. 06. 2025

Zverejnené 13.06.2025

/PAT^

^ \
^

* 1 * JUDr. Gabriel Bodnár
starosta obce



Prezenčná listína
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľst^a
v Batizovciach, konaného dňa 18.06.2025

Meno a riezvisko

JUDr. Gabriel Bodnár

Juraj Balogh

Štefan Franko

Ing. Peter Hutník

Jaroslav Kuzmík

Ing. František Lizák

Alena Marušáková

PharmDr. Cyril Nemec

Ing. Miroslav Pajerchin

Ľubomír Soltís
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Ing. Angela Frantíšková

Vladimír Belák
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